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Geachte voorzitter, 

Op 28 augustus 2014 heb ik u de antwoorden op de vragen van het Kamerlid Van 

Gerven (SP) over de bezuinigingen op de sportmedische zorg (2014Z13544) 

gestuurd.  

 

Bij de beantwoording van vraag negen van bovengenoemde vragen heb ik per 

ongeluk verwezen naar een verkeerd kaderbesluit. Mijn excuses hiervoor. 

Hierbij stuur ik u voor de volledigheid nogmaals het antwoord op vraag negen toe. 
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Hoe duidt u het specialisme sportgeneeskunde? Is dit gelijkwaardig aan 

bijvoorbeeld het specialisme huisarts, internist of specialist ouderengeneeskunde 

en betreft het een regulier medisch specialisme. Zo nee, kunt u dit dan nader 

toelichten gezien de discussie die er kennelijk bestaat tussen de Orde van Medisch 

specialisten en de VSG of sportgeneeskunde een geneeskundig dan wel medisch 

specialisme is en met betrekking tot de aan te wenden middelen voor 

kwaliteitsverbetering? Hoe kunnen problemen op dit vlak opgelost worden? 

 

Antwoord 

De sportgeneeskunde is met ingang van 1 juli 2014 wettelijk erkend. Daarmee is 

de sportarts niet langer een arts die valt onder de sociale geneeskunde, maar een 

erkend geneeskundig specialisme. De erkenning van de sportarts heeft 

plaatsgevonden onder het kaderbesluit CCMS (Centraal College Medisch 

Specialismen). Het is de verantwoording van de beroepsverenigingen zelf om te 

zorgen voor kwaliteitsverbetering binnen de gelden die daarvoor beschikbaar 

worden gesteld. Wellicht ten overvloede meld ik u dat vanuit mijn perspectief de 

sportarts niet verschilt van de 27 reeds erkende medisch specialisten. Ik heb 

begrepen dat de VSG in gesprek is met de Orde van Medisch Specialisten. Dat 

vind ik belangrijk.  

 

Hoogachtend, 

 

de minister van Volksgezondheid, 

Welzijn en Sport, 

 

 

 

 

mw. drs. E.I. Schippers 


